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MĚSTSKÝ ÚŘAD INFORMUJE

Rybářské lístky - pozor změna!
Dnem 1. 7. 2011 nabývá účinnosti zákon č. 104/2011 Sb., kterým se mění zákon č. 99/ 
2004 Sb., o rybníkářství, výkonu rybářského práva, rybářské stráži, ochraně mořských rybo-
lovných zdrojů a o změně některých zákonů (zákon o rybářství) ve znění pozdějších před-
pisů. Jednou ze změn zákona o rybářství je přesunutí kompetence k vydávání rybářských 
lístků z obecních úřadů obcí s rozšířenou působností na obecní úřady obcí s pověřeným 
obecním úřadem. 
Od 1. 7. 2011 vydává rybářský lístek občanům ČR Městský úřad v Netolicích, v jehož 
obvodu má žadatel o vydání rybářského lístku trvalý pobyt, popřípadě cizincům, kteří se 
zdržují v obvodu jeho působnosti. Rybářské lístky se vydávají v pracovní době Městského 
úřadu v Netolicích na Odboru hospodářském a životního prostředí. Informace ing. Bukovský,
tel: 388 324 291, e-mail: mu.odbor.hzp@netolice.cz. 

NOVÝ ÚZEMNÍ PLÁN MĚSTA NETOLICE - město zahájilo proces projednání 
zadání nového územního plánu. Oficiální dokumenty jsou vyvěšeny na úřední desce a bližší 
informace s komentářem k těmto dokumentům Vám poskytne odbor stavebně správní a 
územního plánování - telefon 388 324 602. Výkresy a podklady je možno si stáhnout na in-
ternetových stránkách města. Zadání ÚP bude projednávat zastupitelstvo města 20. čer-
vence. 

Třídění odpadu v Netolicích v roce 2010
Podle údajů společnosti EKO-KOM, a.s, město Netolice za rok 2010 vytřídilo a předalo         
k dalšímu využití 155,543 tuny odpadu. Za to fakturovalo a obdrželo od společnosti částku 
246.207,50 Kč. 

Zrušení nedělního spoje  - Jihočeský koordinátor osobní dopravy (JIKORD) oznámil 
městu rozhodnutí, že od 1. 9. 2011 ruší autobusový spoj 11 linky 370630 Netolice – Pra-
chatice z důvodu minimálního využití. Podle výsledků šetření bylo zjištěno, že ho využívají 
průměrně jen 2-3 cestující. Jedná se o jediný nedělní spoj do Prachatic (tzv. nemocniční), 
který odjíždí ve 12,20. 

Jednou větou
Fotogalerie na archeoparku. Ve věži na archeoparku byla nainstalována „mini-
fotogalerie na špagátu” fotografií Zdeňka Přibyla, Ivana Janoty a Oldřicha Petráška z vý-
stavby archeoparku a letních archeologických škol 2007-2010. Je zde možno spatřit i foto-
grafie s několika dosud nepublikovanými zajímavými archeologickými nálezy. 

Nové internetové stránky
V anketě „Jak se líbí nové internetové stránky města“ hlasovalo k 13. 3. 161 hlasů líbí a 34 
hlasů nelíbí. 
Dále město spustilo nové internetové stránky 
Sboru dobrovolných hasičů Petrův Dvůr (http://sdhpetruvdvur.webnode.cz) 
a Mateřské školy Netolice (http://msnetolice.webnode.cz). 
Všem, kteří zaslali připomínky při tvorbě nových stránek města, děkujeme.

Nová kniha - Prachatické muzeum vydalo v červnu knihu KAPLE PRACHATICKA POHLE-
DEM GENEALOGA u příležitosti sedmdesátin autora Jana Antonína Magera, u nás dobře 
známého emeritního primáře chirurgického oddělení prachatické nemocnice a významného 
genealoga. Kniha seznamuje s historií jednotlivých objektů sakrální architektury v našem 
regionu a hlavně s lidmi, kteří se o jejich stavbu zasloužili. Například o kapli v Petrově 
Dvoře, Lhenicích, Frantolech atd.  Kniha je k dostání v informačním středisku.

Netolický čert a netolička - V mimořádném vlaku Netolický čert, který díky 
sponzorovi Papírně Větřní jezdil od 23. května do 3. června,  bylo z Č. Budějovic do Netolic 
přepraveno celkem 259 osob za plné jízdné 24 Kč a 120 osob za jízdné 18 Kč, což je 
celkem 369 osob v jednom směru za 10 dní. Vzhledem k tomu, že návrat z Netolic byl 
pouze technologickou jízdou, tedy většina jela z ČB, je to velice hezký výsledek. Vždy přes 
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20 cestujících až do Netolic. Vlakem se z ČB na 
Hlubokou svezl i senátor Tomáš Jirsa. Projekt měl a 
zdá se, že prokázal, že moderní příměstská osobní 
železniční doprava v době přeplněných autobusů a 
ucpaných měst plných kolon kouřících aut, by měla 
mít svou šanci. Namísto toho stále čelíme nepo-
chopitelným snahám o zrušení netolické dráhy nebo 
alespoň o zastavení přepravy věcí a osob, přestože 
na ní v současné době provozuje firma ČD Cargo 
nákladní dopravu. Naštěstí drážní úřad uznal ná-
mitku města proti správnímu řízení v této věci, kdy 
se domníváme, že krajský úřad nedodržel zákon o 
dráhách a neprojednal věc s dotčenými obcemi. 
Drážní úřad tedy rozhodl, že tím mohou být dotče-
na práva a zájmy města a město Netolice se stává 
účastníkem řízení. Na základě toho město okamžitě 
podalo odvolání proti řízení o zastavení přepravy 
věcí a osob. Krajský úřad se omezil jen na dopis, 
ve kterém se domnívá, že on zákon neporušil.
                                                      Starosta Oldřich Petrášek

Netolická základní škola 
má nového ředitele
Na základě výběrového řízení byl ze sedmi ucha-
zečů výběrovou komisí navržen a následně schválen 
radou města nový ředitel Základní školy Netolice. 
Stal se jím Mgr. Ladislav Vovesný, do současné 
doby zástupce ředitele soukromé školy Trivis-SŠV, 
Vodňany, s.r.o. Pedagogickému sboru a části absol-
ventů školy není neznám, protože tu působil již v le-
tech 1991-1994. Novému řediteli přejeme hodně 
úspěchů a hlavně pevné nervy.

Netoličtí v Národním divadle
V úterý 21. června se v Národním divadle v Praze 
konal již 11. ročník  slavnostního udílení „Cen Ď“. 
Cena Ď (Díky) se udílí mecenášům, sponzorům, 
dobrodincům a lidem, kteří nějak nezištně pomáhají. 
Nominace zasílají různé nadace, charitativní orga-
nizace, divadla, muzea, hrady a zámky, zoo, kulturní 
domy, domovy pro seniory, dětské domovy, sociální 
ústavy, dobročinné spolky, pořadatelé kulturních a 
sportovních akcí, představitelé vědeckých projektů 
nebo školy. Z nominovaných pak vybírá kolegium 
složené z významných osobností českého veřejného 
a kulturního života. Z Jihočechů sem byli, kromě ji-
ných, nominováni i dva Netoličáci, Oldřich Petrášek, 
starosta města, a Ing. Jana Trajerová, bývalá ředi-
telka muzea. Ceny Ď předával například arcibiskup 
pražský Dominik Duka, známý podnikatel Tomio 
Okamura, ředitelé Národního divadla a ZOO Praha 
nebo paní Běla Gran Jensen, známá prezidentka 
Hnutí na vlastních nohou-Stonožka. Celkem bylo 
uděleno 16 cen Ď.

Přiznané dotace z grantů 
Městu se podařilo získat z posledního červnového 
kola grantů Jihočeského kraje několik dotací v cel-
kové výši 426.000 Kč.
Na rekonstrukci „Lužické“ kapličky – 30.000 Kč.
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Informace ze zasedání Rady města Netolice 15. 6. 2011
Rada města Netolice schválila žádost TS o provedení odpisu osobního automobilu ŠKODA 
FAVORIT – forman, rok výroby 1992, SPZ PTB 96-08, který je účetně odepsán, je poškozen 
korozí s nevyhovujícím brzdovým systémem. Náklady na opravu by činily víc než 50 tis. Kč.

Petice  - výměna oken
Obyvatelé bytů č. 1,2 v Petrově Dvoře podali petici na výměnu oken. Jednatel TSM p. Ma-
chala radu informoval o tom, že oken je cca 100, náklady by byly cca 1,5 milionu korun, 
okna plní svoji funkci a jejich stav není havarijní. Tato investice v současné době není 
reálná. Navrhuje poskytnout příspěvek obyvatelům na pořízení materiálu a barev na pří-
padnou opravu oken. Rada města Netolice schvaluje poskytnutí finančního příspěvku oby-
vatelům bytů č. 1,2 v Petrově Dvoře na pořízení materiálu na opravu stávajících oken –  
osazení těsnění a provedení nátěrů.

Vltavíny – informace
Starosta města informoval radu města o postupu těžební společnosti. V současné době 
probíhá geologický průzkum, lokalita je střežena 24 hodin denně a Ministerstvo životního 
prostředí bylo požádáno o rozšíření plochy průzkumu. 

Projekt spolupráce mezi MAS 2011 - 2012 
Starosta informoval radu o připravovaném projektu spolupráce tří místních akčních skupin, 
na nějž by měla být získána dotace 1,5 mil Kč na jednu MAS, což představuje 500 tis. Kč 
na mikroregion. Uvažuje se zřízení relaxační soustavy v hodnotě 400 tis. Kč, dotace je 90%, 
příspěvek města 40 tis. Kč. 
Rada souhlasí s umístěním sportovního a relaxačního zařízení na část pozemku v majetku 

2obce o ploše cca 300 m  pro MAS Blanský les -  Netolicko o.p.s., v případě získání dotace 
a realizace projektu v rámci Projektu spolupráce mezi MAS. 
Doporučuje zastupitelstvu schválit smlouvu o smlouvě budoucí o zřízení práva odpovída-
jícího věcnému břemenu na uvedený pozemek s MAS Blanský les – Netolicko o.p.s. Rada 
souhlasí s tím, že zajistí 10% podíl k dotaci ve výši cca 40.000 Kč z rozpočtu města 2012  
v případě získání dotace a realizace projektu. 

Pořad Cyklotoulky z Netolic na TV Barrandov
Původní pořad TV Public cyklotoulky z Netolic s Michalem Jančaříkem z roku 2010 převzala 
TV Barrandov, která má podstatně větší sledovanost, a bude jej vysílat po dobu 3 let na 
konci července - začátku srpna vždy ve vysílacím čase mezi 16. a 18. hodinou. Cena za 
propagaci města je 10 tis. Kč bez DPH. Rada schvaluje.

Městská knihovna Prachatice 
– informace o Městské knihovně Netolice
Starosta seznámil radu města se zprávou Městské knihovny v Prachaticích o postavení 
netolické knihovny. V dopise je mimo jiné konstatováno, že knihovna v Netolicích patří mezi 
nejlepší knihovny v rámci celého Jihočeského kraje. Jediným problémem je nedostatek 
prostoru knihovny. Dopisem je zván starosta města k vystoupení na konferenci knihoven     
v MěK Prachatice. Rada města Netolice vyjadřuje poděkování paní Věře Měřičové, Haně 
Trněné a Pavlíně Kolafové za vzorné vedení knihovny a aktivity knihovnou  pořádané.
Kompletní zápisy z jednání rady a zastupitelstva jsou na úřední desce a internetových stránkách 
města www.netolice.cz.

Informace ze zasedání Zastupitelstva města Netolice 15. 6. 2011
Zastupitelstvo města Netolice schválilo rozpočtový výhled na roky 2012 – 2013 dle přílohy.

Zastupitelstvo města Netolice schvaluje rozpočtové opatření č. 1/2011 dle přílohy a pově-
řuje Ing. Pavlu Plojharovou provést rozpočtové změny v účetnictví.

Návrh zásad Statutu Zpravodaje Města Netolice
Starosta přednesl návrh rady na zrušení usnesení ZM č. 23/2011 na základě připomínek 
uvedených v zápise finančního výboru ze dne 6.6.2011.
Zastupitelstvo města Netolice ruší usnesení ZM č. 23/2011. Na příštím zasedání ZM bude 
předložen návrh Statutu Zpravodaje Města Netolice upravený ve smyslu připomínek fi-
nančního výboru.

Jednací řád výborů
Tajemník  uvedl, že na minulém zasedání zastupitelstvo jednací řády výborů odložilo z dů-
vodu, že předseda kontrolního výboru Bc. Pešek materiály zpochybnil. Finanční výbor ani 
zastupitelé k nim neměli připomínek. Proto zastupitelstvo uložilo  svým usnesením 
kontrolnímu výboru předložit stanovisko k jednacím řádům na příštím zastupitelstvu. 
Kontrolním výborem nebylo stanovisko v uloženém termínu předloženo. Starosta konsta-
toval, že předseda kontrolního výboru nesplnil usnesení zastupitelstva, navrhl ukončit 
neustálé průtahy a schválit jednací řády v původním znění, které bylo předloženo na minu-
lém jednání. 
Zastupitelstvo města Netolice schvaluje návrhy jednacího řádu finančního výboru a kon-
trolního výboru v navrženém znění.

Muzeum na konzervaci sbírk. předmětů 25.000 Kč.
Dům dětí a mládeže na vybudování nového sociál-
ního zařízení 123.000 Kč.
Svazek obcí Netolicko na dovybavení kulturních a 
společenských zařízení 523.000 Kč. Z toho město 
Netolice 208.000 Kč na pořízení nových židlí a stolů 
v malé a velké zasedací síni a na nákup data-
projektoru do velké zasedačky, který by měl sloužit 
při různých prezentacích, besedách, přednáškách     
i při zasedání zastupitelstva. 
Na restaurování historické divad. opony 40.000 Kč. 
Jedná se o unikátní památku, původní oponu z roku 
1906, širokou asi 6 metrů, na které jsou namalo-
vány Netolice.
Žádosti o dotace na přístavbu hasičské zbrojnice    
v Petrově Dvoře a na rekonstrukce šaten a tribuny 
ve sportovní hale zatím nebyly pro nedostatek fi-
nancí bohužel úspěšné.                                   Starosta

Nezaměstnanost klesla 
na hodnoty před krizí
Míra registrované nezaměstnanosti na Prachaticku 
už poklesla na hodnoty běžné před ekonomickou 
krizí. V květnu se meziměsíčně snížila o 0,8 pro-
centa na 5,2%. Za poslední tři měsíce se snížila o 
zhruba 2,3 procenta. Na konci května měl pracha-
tický úřad práce ve své evidenci 1631 lidí, což je o 
211 méně než na konci dubna. Počet volných míst 
se vylepšil na 225 (+11). Nezaměstnanost ve 
městech Prachaticka na konci května: Prachatice 
5,0%, Vimperk 5,6%, Volary 7,6%, Netolice 5,7%, 
Vlachovo Březí 5,0%. 
                                  Zdroj: (top www.prachatickonews.cz) 

Coursingový závod psů
V sobotu 8. října se bude konat na dostihovém zá-
vodišti u zámku Kratochvíle coursingový závod psů, 
který pořádá občanské sdružení ČESKÝ PES 
(www.ceskypes.cz). Coursing je moderní psí 
sport, který se běhá ve volném terénu a na trati 
dlouhé 500-700m dokonale prověří fyzickou kondici 
i inteligenci psích závodníků. Zároveň jde o velmi 
atraktivní podívanou pro diváky. Je to zkrátka sport, 
u kterého se baví celá rodina. Účast na jednotli-
vých závodech je cca 50-70 psů.                   Starosta

Rada města schválila na návrh
komise zastupitelstva rozdělení
příspěvků spolkům a organizacím 
z rozpočtu města 2011 takto:
Tělovýchovná jednota Netolice 40.000

Oddíl volejbalu TJ, na postup do II. ligy 9.000

Oddíl karate 7.000

Divadelní soubor Tyl 7.000

SDH Netolice, na práci s mládeží 17.000

JSK Rohan 2.000

Próza a poezie os., (lit soutěž 2012) 7.000

Pěvecký sbor Netoličtí vrabčáci 18.000

Pěvecký sbor Bel Canto 4.000

Radek Štěpánek, setkání básníků v Netolicích 2.000

Základní škola oslavy 100 let výročí 5.637

Rezerva 1.363

Celkem 120.000 Kč
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Střední odborné učiliště 
v Netolicích končí
Zastupitelstvo Jihočeského kraje konané dne 31. 5. 
2011 schválilo zrušení příspěvkové organizace 
Střední odborné učiliště Netolice, Václavská 92,    
IČ 67154956 bez likvidace a její sloučení s přís-
pěvkovou organizací Střední škola Vimperk, Nerudo-      
va 267, IČ 00477419 s tím, že na tuto příspěvko-
vou organizaci přechází všechna práva a povinnosti 
včetně práv a povinností z pracovně-právních vzta-
hů zrušené příspěvkové organizace. Více v příštím 
čísle Zpravodaje.                                             Starosta

V těchto dnech se dokončuje rekonstrukce 
lesních cest v městských lesích na „Stolečku“ 
a k „Markům“, na které dostalo město dotaci od 
Státního zemědělského intervenčního fondu (SZIF) 
ve výši 1.650.000,- Kč. Zároveň začíná rekon-
strukce obecních cest Grejnarov, Hrbovské rybníky, 
Peklo, Hrbov.                            

Domov pro seniory Pohoda dokončil 
rekonstrukci střech na domě s pečovatelskou 
službou, včetně betonování podlah a opravy ko-
mínů, v celkové výši 500.000 Kč. 

Kanalizace přes rybník Mnich 
je dokončena 
1. květen 2011  2. červen 2011

 

                                               Texty a fotografie O. Petrášek

Autobusové zastávky na náměstí - informace 
o projektové dokumentaci na chodník u kašny pro zastávky
Ing. Jindřich Vaníček uvedl, že odhadované náklady na rekonstrukci chodníku u kašny pro 
potřeby příp. zřízení autobusové zastávky činí 230 tis. Kč, cena projektové dokumentace je 
35 tis. Kč, vše bez DPH. Po zhodnocení varianty zastávky u kašny bylo dohodnuto řešení – 
přesunout zastávky zpět k muzeu, parkovací prostor přesunout do Mnichské ulice a prověřit  
možnost podélného nebo šikmého parkování. Zastupitelstvo města Netolice ukládá úřadu 
zpracovat a projednat s dotčenými orgány návrh řešení umístění autobusových zastávek u 
muzea a parkovacích míst v Mnichské ulici.

Záměr odkanalizování nemovitostí v Mnichské ulici                            
Materiál byl předložen na základě požadavku obyvatel odkanalizovat část Mnichské ulice 
mezi Škareckých a Šarvanců, jejichž přepady septiků končí v Mnichu a nemohou se gravi-
tačně připojit do kanalizace v Mnichské ulici.
Ing. Vaníček odpověděl na vznesené dotazy takto: Projekt na VKV byl zpracován a 
schválen již v roce 2002, kde se s napojením přípojek do kanalizace v Mnichu nepočítalo, 
protože tímto mají možnost napojit se v ulici. Bude-li schváleno zadání zpracování pro-
jektové dokumentace, je reálné, aby v roce 2012 byl hotov projekt a vydáno stavební 
povolení. Kanalizační řad má být veden zahradami, jen v části u Šarvaiců bude veden 
rybníkem. Bez případného získání dotace je realizace z finančních důvodů nepravděpodobná. 
Zastupitelstvo  města Netolice ukládá úřadu vyhlásit výběrové řízení na dodavatele 
projektové dokumentace na akci „Odkanalizování nemovitostí v Mnichské ulici“ s tím, že 
cena vítězného projektu bude zahrnuta do rozpočtu města na rok 2012.

Regenerace městské památkové zóny 2011 – 2014
Materiál byl zpracován stavebním úřadem na základě požadavků Ministerstva kultury, 
protože původní plán RMPZ je již z roku 1994. Plán obsahuje dosavadní průběh regenerace 
a hlavní úkoly regenerace na roky 2011 – 2014. Zastupitelstvo města Netolice schvaluje 
Program regenerace městské památkové zóny 2011 – 2014.

Žádost pana K. Peška a J. Pauknera  
o povolení výstavby bytu v zemědělské usedlosti                             
Dané lokality nejsou platným územním plánem určeny pro výstavbu k bydlení a ani v zadání 
nového územního plánu se s nimi nepočítá. Výstavbu navrhované stavby lze realizovat 
pouze se souhlasem zastupitelstva obce. Tajemník úřadu přednesl zastupitelům návrh 
odložit projednání výše uvedených žádostí na zasedání zastupitelstva města v červenci  
2011 a spojit je s projednáváním zadání územního plánu města a se stanoviskem zpraco-
vatele ÚP o vhodnosti realizace projektů v daných lokalitách. 
Zastupitelstvo města Netolice odkládá projednání žádostí pana K. Peška a J. Pauknera do  
doby projednání územního plánu města na zasedání zastupitelstva města v červenci 2011. 

Obecná závazná vyhláška o místních poplatcích
Návrh nové vyhlášky o místních poplatcích je upraven dle připomínek Ministerstva vnitra 
ČR. Zastupitelstvo města po projednání ve smyslu zákona o místních poplatcích a o obcích 
v jejich  platném znění schvaluje návrh obecně závazné vyhlášky č.2/2011 o místních po-
platcích s účinností ke dni 1. 7. 2011 a ukládá tajemníkovi městského úřadu zajistit její 
vyvěšení na úřední desce.

Návrh na věcné břemeno pro MAS, sportovní a relaxační zařízení
Starosta informoval zastupitelstvo o připravovaném projektu spolupráce tří místních akčních 
skupin, na nějž může být získána dotace 1,5 mil Kč na jednu MAS, což představuje 500 tis. 
Kč na mikroregion. Pro svazek obcí Netolicko navrhuje zřízení relaxační soustavy v hodnotě 
400 tis. Kč, dotace je 90 %, příspěvek města 40 tis. Kč. 
Zastupitelstvo města požaduje změnu umístění na koupaliště Podroužek a změnu věcné 
náplně relaxačního zařízení, po projednání schvaluje návrh na uzavření smlouvy o smlouvě 
budoucí o zřízení práva odpovídajícího věcnému břemenu s MAS Blanský les – Netolicko 
o.p.s. na části p.p.č. 1981 KN (koupaliště Podroužek), věcné břemeno spočívá v umístění 

2sportovního a relaxačního zařízení o ploše cca 300 m  ve prospěch každého vlastníka toho-
to zařízení. Věcné břemeno se zřizuje bezplatně na dobu udržitelnosti projektu 5 let v pří-
padě realizace sportovního a relaxačního zařízení.

Souhlas s financováním akce „Rekonstrukce stávající zeleně 
v lokalitě Němčičky a U Studánku”
Odbor HŽP uvádí, že celkový stav dřevin v uvedených lokalitách je v nevyhovujícím zdravot-
ním stavu, což odpovídá havarijním stavu. Dle odborníka Agentury ochrany přírody a krajiny 
ČR je řešením pokácení stromů a nová výsadba. Na akci je možno žádat o finanční 
prostředky z SFŽP. Původní příslib SFŽP byl až 90 % krytí nákladů – pro město spoluúčast 
30 – 40 tis. Kč. Nyní SFŽP poskytuje maximálně 75 % nákladů, což představuje pro město 
spoluúčast  cca 130 – 170 tis. Kč.  Termín  podání žádosti o grant je do 15. 7. 2011. Akce 
bude hrazena z rozpočtu roku 2012. Rada doporučuje podání žádosti o dotaci. Po rozpravě 
bylo přijato toto usnesení;  Zastupitelstvo města Netolice souhlasí s tím, aby v případě 
získání finanční podpory na provedení celkové rekonstrukce dřevin v lokalitě Němčičky a    
U Studánku byla tato akce financována z rozpočtu na rok 2012.                                   Starosta

 Cesta  na Stolečku
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ZADÁNÍ ÚZEMNÍHO PLÁNU
NETOLICE VE FINÁLE
Návrh zadání ÚP Netolice vypracoval  Městský úřad 
Netolice, odbor stavebně-správní a územního pláno-
vání, ve spolupráci s Projektovým atelierem AD 
s.r.o. Č. Budějovice. V návrhu zadání byly stanove-
ny hlavní cíle a požadavky na vypracování územní-
ho plánu v souladu se zákonem č. 183/2006 Sb.     
v platném znění a jeho prováděcími vyhláškami.   
O zahájení projednávání návrhu zadání byly dotčené 
orgány, sousední obce, krajský úřad a další účast-
níci jednání vyrozuměni opatřením Městského úřadu 
Netolice, odboru stavebně-správního a územního 
plánování, který na základě rozhodnutí zastupitel-
stva města pořizuje předmětnou územně plánovací 
dokumentaci (č.j. 063/2011). Veřejnost byla vyrozu-
měna veřejnou vyhláškou, která byla vyvěšena na 
úřední desce (vyvěšeno 13. 4. 2011, sejmuto 16. 5. 
2011, elektronicky vyvěšeno 13. 4. 2011, sejmuto 
16. 5. 2011). 
Ve výše uvedeném opatření MěÚ Netolice a veřejné 
vyhlášce bylo uvedeno, že návrh zadání bude po 
dobu 30 dnů ode dne vyvěšení oznámení na úřední 
desce vystaven k veřejnému nahlédnutí na MěÚ 
Netolice, odboru stavebně-správním a územního 
plánování a dále zákonem stanovené lhůty pro 
uplatňování stanovisek, požadavků, připomínek a 
dalších podnětů.
Na základě všech obdržených stanovisek, vyjádření 
a podnětů pořizovatel vypracoval konečný návrh za-
dání ÚP Netolice. Do konečného návrhu zadání by-
ly zapracovány všechny stanoviska a požadavky 
dotčených orgánů státní správy.
Ze strany veřejnosti, vlastníků pozemků a staveb, 
jejichž práva mohou být dotčena návrhem zadání 
ÚP Netolice, byly uplatněny připomínky, které byly 
projednány na jednání dne 23.6.2011 za přítomnosti 
projektanta a pověřeného zastupitele .
Ze strany sousedních obcí nebyly uplatněny žádné 
požadavky.
Konečný návrh zadání Územního plánu Netolice byl 
předložen zastupitelstvu města ke schválení.
                                   Stavební úřad Netolice – R. Strnad

MAS Blanský les – Netolicko informuje
6. výzva příjmu žádostí:
Ve dnech od 11. dubna 2011 do 6. května 2011 proběhla již 6. výzva pro příjem žádostí.  
Tato výzva byla zaměřena na zemědělství (rostlinná a živočišná výroba), občanskou vyba-
venost (kulturní, sportovní, sociální oblast, veřejná správa, hasičské zbrojnice apod.) a 
vzdělávání (realizace vzdělávacích akcí). Zájem o tuto výzvu ze strany žadatelů byl velký a 
celkem bylo přijato 23 projektů, z nichž bylo 12 projektů vybráno k realizaci. Seznam vybra-
ných i nevybraných projektů lze nalézt na www.mas-netolice.cz, záložka Leader 2008-
2013/6.výzva. Na přelomu srpna a září 2011 bude vyhlášena 7. výzva, která bude zaměřena 
na technickou infrastrukturu v obcích (silnice, chodníky, vodohospodářská infrastruktura, 
územní plány, rozhlasy, úprava prostranství), cestovní ruch a obnovu kulturního dědictví.

Projekt spolupráce mezi MAS
Naše MAS podala v měsíci červnu společně s dalšími dvěma místními akčními skupinami 
(MAS Rozkvět zahrady jižních Čech a MAS Vodňanská ryba) projekt spolupráce, který je 
zaměřen na posílení a rozvoj cestovního ruchu na území jednotlivých MAS. Tohoto cíle má 
být dosaženo pomocí investic do venkovského mobiliáře, který bude umístěn do center 
jednotlivých obcí, k turistickým stezkám nebo k jiným místům napojeným na cestovní ruch. 
Dalším prvkem tohoto projektu je pořádání několika společných sportovně-kulturních akcí 
(ochotnické divadlo, hasiči). Výsledky  hodnocení projektů budou známy na podzim tohoto 
roku.                                                                                         MAS Blanský les – Netolicko o. p. s.

MEZINÁRODNÍ DEN DĚTÍ
Letos slavily děti ve škole svůj svátek už 31.5.-to kvůli slibované nepříznivé předpovědi. 
A tak "dětský den" proběhl sice o den dříve,zato za krásného letního počasí. Děti z 1. a 2. 
tříd se zúčastnily tradičního sporto-
vání v areálu školy na Tržišti. Tento-
krát pro ně paní učitelky připravily 
celkem 8 disciplin - od trefování do 
terče přes skákání v pytlích až po 
napínavé závody na motokárách. 
Všichni zúčastnění byli samozřejmě 
průběžně odměňováni za snahu a 
bojovnost. Krásné a veselé dopo-
ledne pak někteří odvážlivci za-
končili koupáním v napuštěném 
bazénku.
Na Starém městě plnili žáci 3. a 4. 
třídy vědomostní a sportovní úkoly 
postupně na čtyřech stanovištích. 
Ve zbývajícím čase potom soutěžili 
na školní zahradě nebo ve škole na 
interaktivní tabuli.
Všem se oslava svátku dětí moc líbila a po dlouhé době se školákům ze školy vůbec 
nechtělo!!!                                                                                                             Jiřina Borovková 

OKRESNÍ  ATLETICKÁ  SOUTĚŽ
Za krásného slunného počasí proběhlo jako každý rok v Prachaticích měření sil mezi 
nejlepšími atlety 2. až 5. ročníků 
ZŠ. Netolická výprava patřila už 
tradičně k těm méně početným,o to 
více se od sportovců očekávalo.    
A je třeba říci, že děti ani letos ne-
zklamaly-13 členné družstvo vybojo-
valo celkem 7 medailí!!!
Už jsme si zvykli na úspěchy De-
nisky Grillové ze 4.A (zlato - skok 
do dálky, bronz - běh na 50 m), ne-
zklamal ani spolužák Jan Skála 
(bronz - hod míčkem).
Mezi páťáky se vytáhla Ludmila Du-
dáčková (zlato - hod míčkem), Mi-
roslav Jiráň (zlato - hod míčkem) a 
Martin Vitko (stříbro - hod míčkem). 
Hanička Pintová ze 2.B pak skvě-
lým výkonem v hodu míčkem za-
končila zlatou tečkou úspěšné účin-
kování netolických malých atletů. 
Převahu „našich“ zejména v této disciplině pak ještě potvrdil 4. místem Ladislav Královský 
ze 4.A. 
Blahopřejeme!                                                                                                        Jiřina Borovková

  Za původnost a obsahovou správnost 
textů ručí autoři. 

Netolický zpravodaj 
– dvouměsíčník města Netolice.
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FOTBAL NETOLICE
V článku věnovanému netolickému fotbalu se          
v krátkosti vrátíme k uplynulé sezoně 2010-2011, 
která skončila v polovině června.
Mužstvu mužů se i přes zlepšené výkony v odvetné 
části sezony, kdy v jarní tabulce obsadilo třetí 
místo, díky velmi nepodařené podzimní části nepo-
vedlo udržet I.A. třídu a po třech  letech sestoupilo 
do I.B. třídy. Na rozlosování nového ročníku bylo 
mužstvo zařazeno do skupiny A, kde hraje převážná 
většina mužstev z Českokrumlovska a hraje zde i 
náš odvěký rival Lhenice.
I.A třídu se povedlo udržet i pro příští sezonu do-
rostu, kde se projevila velmi dobrá práce nových 
trenérů Josefa a Jiřího Reindla a Michala Řehoře. 
Zlepšení bylo vidět jak v samotné hře, tak v přístu-
pu hráčů k tréninku i k zápasům.
Velký dík také patří trenéru žáků p. Trněnému, který 
od zimy, za velké pomoci své ženy a některých ro-
dičů, má na starosti žáky. Těm byla změněna sku-
pina I.A třídy a od nové sezony se budou potkávat 
s mužstvy převážně z Českobudějovicka.
Přípravka bude nadále pokračovat pod vedením     
p. Šulce a několika tatínků a maminek malých 
fotbalistů v okresní soutěži. I jim patří poděkování 
za ochotu a čas věnovaný těmto začínajícím fotba-
listům.
V tomto roce také uplyne 90 let od založení našeho 
klubu. K tomuto výročí pořádáme na našem hřišti 
13.8.2011 slavnostní akci s tímto programem:
►  10.30 utkání 1. kola českého poháru dorostu
       NETOLICE-VLACHOVO BŘEZÍ 
►  13.00 SLAVNOSTNÍ SCHŮZE
►  15.00 utkání A mužstev mužů 
       NETOLICE-LHENICE 
►  (v přestávce utkání mládeže)
►  17.15 utkání bývalých hráčů 
       Netolic vs. Netolice divize 1993
►  19.00 venkovní zábava - hraje skupina Randál
Po celý den bude na hřišti zajištěno občerstvení a 
budou se zde také prodávat mini dresy Baník Neto-
lice vyrobené k tomuto výročí. V městském muzeu 
proběhne malá výstava fotbalové historie našeho 
klubu.
Již dnes zveme všechny současné i bývalé hráče, 
funkcionáře a všechny příznivce netolického fotbalu 
na tuto akci a také na utkání podzimní části soutěží 
našich mužstev.                                              Výbor FO   

DOMÁCÍ UTKÁNÍ PODZIMNÍ ČÁSTI SEZONY
20.8.-So Netolice - Kestřany 14.30 Dorost 
20.8.-So Netolice - Vyšší Brod 17.00 Muži
28.8.-Ne Netolice - Týn nad Vltavou 10.00 Žáci
3.9.-So  Netolice - Sedlice 14.30 Dorost
3.9.-So Netolice - Č. Krumlov ”B” 17.00 Muži
11.9.-Ne Netolice - Kam. Újezd 10.00 Žáci 
17.9.-So Netolice - Bělčice 13.30 Dorost
17.9.-So Netolice - Chvalšiny 16.00 Muži
25.9.-Ne Netolice - Dříteň 10.00 Žáci
8.10.-So Netolice - Osek 13.00 Dorost
8.10.-So Netolice - Jankov ”B” 15.30 Muži
9.10.-Ne Netolice - Loko Č.B. 10.00 Žáci
16.10.-Ne Netolice - Rudolfov 10.00 Žáci
22.10.-So Netolice - Vimperk 12.30 Dorost
22.10.-So Netolice - Kam. Újezd 15.00 Muži
30.10.-Ne Netolice - Hrdějovice 10.00 Žáci
5.11.-So Netolice - Volyně 11.00 Dorost
5.11.-So Netolice - Roudné ”B” 13.30 Muži
12.11.-So Netolice - Vl. Březí 10.30 Dorost
12.11.-So Netolice - Velešín 13.00 Muži

Mladí fotbalisté
Tak jako děti ukončily školní rok, tak i členové žákovských družstev zakončili svou fotba-
lovou sezonu. 
Mladší žáci obsadili ve své kategorii 2. místo, když zaostali o pouhé čtyři body za vítěznými 
Prachaticemi. Starší žáci bojovali o setrvání v 1.A třídě, což se jim podařilo. Pro následující 
sezonu  2011/2012 byla naše 
družstva zařazena do skupiny 
A1A, ve které hrají celky           
z Českobudějovicka a Česko-
krumlovska.
Mladší žáci zakončili svou 
úspěšnou sezonu v sobotu 25. 
června 2011, kdy vyhráli silně 
obsazený turnaj v Dobré Vodě 
u Českých Budějovic. Celým 
turnajem prošli bez jediné po-
rážky a během šesti zápasů 
dosáhli skóre 17:1.
Chtěl bych poděkovat rodičům 
mladých fotbalistů, jmenovitě 
rodině Andrejů, Dvořáků, Fuxů, 
Meindlů, Plojharů a Samohej-
lů, za to, že děti na turnaj do 
Dobré Vody auty dovezli a hla-
sitě je podporovali.
Velký dík patří i ostatním ro-
dičům fotbalistů, kteří děti na 
tréninky a zápasy vozí a záro-
veň je doprovází. Děkuji také 
mladším i starším žákům za je-
jich přístup k tréninkům i zápa-
sům. Davidu Skobovi a Filipu 
Bohóvi, kteří v žákovském 
mužstvu skončili a přecházejí 
do dorostu, přeji hodně fotba-
lových úspěchů.
Zároveň bych chtěl pozvat 
děvčata a chlapce, kteří by měli o fotbal zájem, aby přišli mezi nás na fotbalové hřiště. 
První trénink je ve čtvrtek 11. srpna 2011 od 16 hodin. Těšíme se na Vás.
                                                                                        Jan Trněný, trenér mladších a starších žáků

Občanské sdružení 
bude pomáhat, vyučovat i organizovat
Již známá literární soutěž Próza  a poezie 2011 vstupuje do druhého ročníku, a protože je 
její organizace pojata v trošku větším stylu, bylo nutné založit občanské sdružení, pod 
kterým se tato soutěž bude organizovat a především prezentovat. 
Občanské sdružení nese stejný název jako soutěž. Sídlo této společnosti je v Českých 
Budějovicích. Kromě již zmiňované soutěže má organizace další cíle:
lVýuku vzdělávacích kurzů pro děti, mládež a dospělé, která bude probíhat v Českých 

Budějovicích v sídle společnosti.
lVe spolupráci s MAS Blanský les bude pořádat kulturní a společenské akce v Netolicích 

a jejím okolí.
lOrganizovat a realizovat  literární a výtvarné soutěže.
lOrganizovat pravidelný benefiční koncert  a mnoho dalšího.

Občanské sdružení splňuje patřičné náležitosti dle pokynů Ministerstva vnitra ČR a řídí se 
stanovami schválenými valnou hromadou sdružení. Veškeré podrobnosti a informace o sdru-
žení i o soutěži získáte na internetových stránkách www.proza-poezie.cz. 
Největší naší aktivitou je literární soutěž, která bude letos v novém kabátě. Než kabát 
oblékla, předcházelo tomu několik výrazných změn. Od druhého ročníku se soutěž rozšířila 
do dalších pěti krajů, ve kterých byli požádáni i příslušní hejtmani, aby převzali záštitu nad 
akcí. Záštitu nad soutěží převzal Mgr. Jiří Zimola, hejtman Jihočeského kraje, MUDr. David 
Rath, hejtman Středočeského kraje, MUDr. Jiří Běhounek, hejtman Kraje Vysočina, senátor 
Ing. Bc. Miroslav Krejča, CSc. a starosta Netolic pan Oldřich Petrášek. Kromě politicky 
významných lidí se na soutěži budou podílet a patronství ponesou herci Jihočeského di-
vadla Ondřej Volejník a Dana Verzichová, režisér Zdeněk Troška a také herečka známého 
seriálu Markéta Plánková. Svou podporu vyjádřila i bývalá první dáma ČR paní Mgr. Dagmar 
Havlová. Celá soutěž má za cíl objevovat nové talenty a podporovat je v jejich literárních 
zájmech, nabízet nové možnosti z oblastí psaného projevu a rozšiřovat čtenářskou gramot-
nost u žáků a studentů.
Věřím, že se všichni mladí spisovatelé mají opravdu na co těšit a že soutěž přinese spoustu 
talentů.                                                 Martin Staněk, předseda občanského sdružení Próza a poezie

Mladší žáci - shora: D. Andres, P. Fux, J. Faltejsek, L. Trněný, 
D. Andres, J. Schwinger, M. Dvořák, M. Samohejl

- druhá řada:  R. Cvrček, J. Červeňák, R. Červeňák, J. Fux, 
- brankář: T. Plojhar

Starší žáci - horní řada zleva: trenér J. Trněný, 
asistent trenéra J. Trněný ml., D. Skoba, J. Schwinger, F. Bohó, 

M. Pavel, P. Kvapil, L. Reindl, P. Boháč, vedoucí mužstva H. Trněná
- druhá řada: D. Andres, M. Samohejl, M. Dvořák, P. Fux, O. Houdek

- brankáři: T. Plojhar, P. Faltejsek
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Mgr. Antonín Holub se narodil 2. března 1935 v Netolicích. Jeho otec 
Antonín Holub (1903-1992), tesařský mistr, a matka Anna Holubová 
(1908-1985), roz. Philippová, bydleli v té době ve Václavské ulici č.p. 118. 
Později koupili dům naproti, ve Václavské č. p. 88, kde Toník prožil své 
mládí. Do základní školy chodil v Netolicích. Pak studoval na gymnáziu     
v Č. Budějovicích. Po maturitě nastoupil v roce 1954 jako učitel do ZŠ ve 
Větřní u Č. Krumlova. V letech 1958-1961 vystudoval při zaměstnání čes-
kobudějovickou Vysokou pedagogickou školu – obor matematika – tělesná 
výchova. V roce 1962 ukončil ve Větřní své kantorské působení a přihlásil 
se ke studiu Filmové fakulty Akademie múzických umění v Praze, které 
absolvoval s vyznamenáním. V roce 1966 začal pracovat ve Filmovém 
studiu Barrandov, kde byl zaměstnán až do roku 2001, nejdříve jako asis-
tent kamery svého profesora kameramana Jana Kališe, dále prof. kamera-
mana Vladimíra Novotného, s nímž natočil i poslední film režisérů – drži-
telů Oskara, p. Kadára a Klose (Touha zvaná Anada) v koprodukci s USA.
Od té doby působí jako samostatně podnikající kameraman a fotograf. Je 
členem Asociace českých kameramanů a členem Asociace profesionál-
ních fotografů.
Kameramanská a fotografická tvorba A. Holuba je rozsáhlá. Jako hlavní 
kameraman natočil řadu hraných filmů. Uveďme alespoň některé z nich: 
„Krumlovský čas“ – absolventský film FAMU – oceněný na ACADEMII 
FILM OLOMOUC cenou za kameru, „Mrkáček Čiko“ -  získal hlavní cenu na 
MFF USA Chicago a MFF Zlín, „Nefňukej, veverko“ – obdržel hlavní cenu 
MFF Zlín a cenu za kameru filmu, režie Věra Šimková – Plívová a Draho-
míra Králová, „Jedna kočka za druhou“ – rež. F. Filip, „Profesoři za školou“ 
– rež. M.Muchna, „Divoká svině“ – rež. J. Kubišta, „Babičky dobíjejte 
přesně“ – rež. L. Rychman, a j. Natočil i několik krátkých filmů: Jan 
Štursa – Ženy, Karlův most – Zima, Malé srdeční krajiny – rež. J. M. 
Dias. Jako II. kameraman se podílel na filmech: „Šest medvědů s Cibul-
kou“ – rež. O.Lipský, „Dívka na koštěti“, „Jak utopit dr. Mráčka“ – rež.    
V. Vorlíček, „Ztracená pohádka“ – rež. J. Jireš (LATERNA MAGIKA), 
„Psíčci lorda Carltona“ rež. J. Krejčík (Londýn) a další.
(Všechny natočené filmy jsou uvedeny v dokumentační příloze kroniky.)
Z fotografické činnosti A. Holuba: je vydáno několik fotografických knížek, 
např. „Český Krumlov perla staletí“, „ Naděje“ – s textem P. Anselma 
Grüna, „Malá poselství“ – kalendář 2006 s textem M. Svatošové, foto pro 
knihu „Vyšehradská kapitula“ (940 let od zal.). Video a foto pro C. K. - 
Masseba TV – ADV studio: Izrael, Jordánsko, Egypt, Tunis, Grand Cana-
ria., Kréta, Tenerife, Santorini, Rhodos, Itálie, Švýcarsko, Chorvatsko, 
Francie, Norsko, Island, New 
York, Washington, Petrohrad   
a j.; „Advent   v Semaforu“ – 
režie L. Smoljak.
A krásnou výstavu jeho foto-
grafií, nazvanou „Z Netolic do 
světa a zpět do Netolic“, jsme 
mohli vidět od 1. května do   
5. června 2010 v netolickém 
muzeu JUDr. O. Kudrny. Anto-
nín Holub je ženatý, jeho man-
želka Magdaléna Holubová, 
roz. Mikulcová, je zdravotní 
sestrou.
Děti: Ivan Holub, Mgr. (1958-
2001), Martin Holub (1976-
2001), Kateřina (1973).
(Když jsem byl v roce 1998 v pražské nemocnici Pod Petřínem, vyprávěla 
tam jedna z ošetřujících  řádových sester, jak do karmelského kláštera 
vstoupila nová mladá sestřička, která byla předtím letuškou. Ta mladá 
novicka nebyl nikdo jiný než Kateřina, dcera  Antonína a Magdalény 
Holubových. Dnes už je z ní řádová sestra Johanka.)
Holubovi mají trvalé bydliště v Praze 10, Křenická 2253, ale v Netolicích, 
ve Václavské 88, kde má Antonín Holub sestru a část rodinného domu, 
pobývají často; v letních měsících i delší dobu. Při pobytu v našem městě 
Toník také nikdy neopomene navštívit svou sestřenku Evu (mou ženu), a 
připomenout, že v nynějším našem bytě, v domě č. p. 118, se před lety 
narodil.
             Podklad pro zápis do kroniky a foto poskytl p. A. Holub a pí J. Churáčková.

Josef Nekvasil se narodil 7. ledna 1955 v Č. Budějovicích jako syn 
dělníka Josefa Nekvasila a Marie Nekvasilové, roz. Čejkové, kteří bydleli 
v Netolicích, Hornická č. p. 515.
Základní školu navštěvoval Josef v Netolicích. V patnácti letech začal 
studovat na Filmové průmyslové škole v Čimelicích, kde se už tenkrát 
rozhodl stát se kameramanem. Po ukončení Filmové průmyslové školy se 
pokoušel dostat na pražskou Filmovou fakultu Akademie múzických 
umění (FAMU), což se mu na třetí pokus podařilo. FAMU – obor ka-
meraman – absolvoval v roce 1981. Od té doby, již skoro třicet let, 
pracuje v České televizi, kde natáčí dokumentární a vzdělávací pořady. 
Jak říká, natočil už jich stovky, ani je nepočítá.
Josef Nekvasil byl při 
zakládání FEBIA Fero 
Feniče, kde natočil 
desítky dokumentů, 
GEN, GENUS, Jak se 
žije, Zpověď. Asi nej-
známější je televizní 
trilogie s Luďkem 
Munzarem – Rozhled-
ny, Památné stromy, 
Prameny řek. Natáčí 
také spoustu ma-
gazínů a dokumen-     
tů. Prakticky třikrát         
v týdnu mohou diváci v televizi sledovat nějaký jím natočený pořad. 
Natáčel i šestadvacetidílný seriál Francie ve stopách domova. Seriál 
ukazuje krásy celé Francie ve spojení s Českou republikou. Od roku 1991 
jezdí do Egypta natáčet s českými egyptology filmy o jejich práci, o pa-
mátkách Egypta, oázách a krajině. Celkem vzniklo o Egyptě asi 40 filmů, 
které se stále úspěšně reprízují.
Kameraman Nekvasil samozřejmě také fotografuje, ale dosud neměl čas 
na uspořádání nějaké výstavy – je zatím plně vytížen „koukáním do 
kamery“. Nejzajímavější na jeho práci prý je, že často natáčí s ženami – 
režisérkami. Asi si s ním dobře rozumějí. A za nejkrásnější ocenění své 
práce považuje stálý zájem diváků o pořady, které točí. 
Josef Nekvasil je ženatý, jeho manželkou je Ivana Nekvasilová, rozená 
Trnková. Mají dvaadvacetiletou dceru Doubravku a patnáctiletou Adélku. 
Bydlí v Praze – Žižkově, v ulici Na Vrcholu č. p. 6. A pokud mu to 
natáčení dovolí, přijíždí do Netolic navštívit maminku, která bydlí v Tržní 
ulici. Při delším pobytu v našem městě bývá ve svém domě v Hornické 
ulici, kde prožil mládí a nyní ho využívá jako rekreační chalupu. Miluje 
Šumavu, kam se stále vrací a obdivuje krásu její přírody.
(Nakonec malá zajímavost: já mám s p. Josefem Nekvasilem nejen 
stejné křestní jméno, ale také stejný den a měsíc narození – jen ten rok 
je o čtvrtstoletí jiný. Pamatuji jeho maminku zamlada i jeho dědu p. Čejku 
a z okna se díváme na místo, kde stával u potoka Čejkův domek).
                                                         Podklady pro zápis do městské kroniky poskytli 
                                                                  p. Josef Nekvasil a p. Marie Nekvasilová. 

Jan Novák se narodil 12.8.1937 v Českých Budějovicích, ale dětství a 
mládí strávil u svých rodičů v Netolicích. Jeho otec Jan Novák (1904-
1969), řezník a uzenář, a matka Emilie Nováková (1907-1994), rozená 
Molkupová, telefonistka a úřednice, bydleli v Budějovické ulici č. p. 159, 
kde měli řeznictví a uzenářský obchod.
Do základní školy chodil Jan v Netolicích. Pak absolvoval Vyšší prů-
myslovou školu stavební v Č. Budějovicích, ale nakonec vystudoval obor, 
který ho zajímal nejvíc – katedru kamery na Filmové a televizní fakultě 
Akademie múzických umění v Praze. Téměř třicet let byl zaměstnán        
v literárně-dramatické redakci České televize Praha, kde spolupracoval 
na neuvěřitelných jedenácti stech televizních inscenacích. Uvádím někte-
ré z nich:
Naši furianti, Hoře z rozumu, Hráči, Kočka na kolejích, Vajíčko, Král Ubu, 
Hubička, Alexander Dumas starší, Višňový sad, Kamarádi, Lakomec, 
Vojnarka, Tři mušketýři, Půlpenny, Prodaná nevěsta, Neklidný den – 
neklidná noc, Ženitba, Žebrácká opera, Paličova dcera, Dva na koni, 
jeden na oslu, Čtvrtý obratel, Král Krysa, Psí kůže, Tři sestry, Rubikova 

Tři známí kameramani, rodáci z Netolic
Tři známí kameramani, Antonín Holub, Josef Nekvasil a Jan Novák, jsou netoličtí rodáci. 

Všichni žijí v Praze, ale své rodné město navštěvují často.

Kameraman Antonín Holub (1935) 
– v pozadí hora Matterhorn

Kameraman Josef Nekvasil (1955)
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Jana Šímu, jehož ko-
níčkem je rovněž fo-
tografování, takže si 
spolu určitě dobře 
rozumějí. Hodně své-
ho volného času tráví 
i v Husinci. Pobývá 
zde se svou manžel-
kou, která se v tomto 
městě narodila. 
         Podklady pro zápis 
        do městské kroniky 
               a  foto  poskytl 
                     Jan Novák.

Nechal totiž vodu z potoka Melhutky, která zásobovala soustavu rybníků 
a poháněla mlýny ve městě, odvést na zámek, kde sloužila v zámecké 
zahradě k pohonu různých fontán a pohyblivých atrakcí. Vzal městu po-
zemky a rybníky, které zahrnul do obory, dále zakázal městu vařit pivo, 
mlít obilí jinde než v panských mlýnech atd. Krčín měl při svých aktivi-
tách spory nejen s netolickými měšťany, ale i s vysokými rožmberskými 
úředníky,  například s Mikulášem Ruthardem z Malešova (přední rybníkář 
a třeboňský hejtman), s hofmistrem Mikulášem Humpolcem z Tuchorazi  
i s rybníkáři a místními poddanými. Psal  vladaři Vilémovi, že „lid na Ne-
tolicku je hrubě líný a drzý“. Kronikář Březan zase psal „že Krčín divně    
s hejtmany točil“. Hofmistr Mikuláš Humpolec ho dokonce obvinil ze 
spojení s čertem a černými knihami, v souvislosti s Krčínovou alchy-
mistickou dílnou na Leptáči. Dodnes se vypravuje, že Krčín nějak získal 
od známého alchymisty a okultisty Johna Dee tzv. kouzelné zemní 
zrcadlo, které umožňovalo nahlédnout do budoucnosti i minulosti. Údajně 
má být dodnes ukryto někde v jižních Čechách. V roce 1581 zde bylo 
odsouzeno a dokonce popraveno několik sedláků za krádež zvěře (v ji-
ném pramenu za krádež zbraní). Okolo obory nechal Krčín pro výstrahu 
postavit čtyři šibenice. Tak prý i nuzného robotníka, jehož žena byla        
v šestinedělích a který z hladu pro ni chytil koroptev, dal oběsit. 
Poddaní ho za to zvali Krčínem z Leptáče od Pekla (kopec nad zámkem   
k Petrovu Dvoru) a podle legendy dodnes s ním za měsíčních nocí čerti 
proorávají stoku Krčínku. Čerti bijí Krčína  řetězy a křičí: „Lupni Krčína, až 
řetěz uletí". Bývá také vidět za úplňku v černém kočáře nad zámkem 
kolem cesty na Bavorov. Podle ústní tradice měl nechat Krčín při stavbě 
Hrbovských rybníků pověsit na hrázi několik rybníkářů a Petr Vok další    
v Soběslavi. Z té příčiny, „že jim jejich dobré tovaryše hrom panský 
zutráceti dal“, přísahalo 50 rybníkářů pod vedením rybníkářského hejt-
mana Vondry Boráka z Pořizan, který řídil stavbu Hrbovských rybníků, že 
pána zabijí, o což se několikrát neúspěšně pokusili. Hlavami jejich pan 
Petr Vok prý jednu truhlici pak naplnil. 
V oboře je řada dalších tajemných míst, když pomineme laténské hra-
diště na Velkém Hrádečku, keltské kultovní místo u osady Hradiště nebo 
mohylová pohřebiště v Krtelském lese. Například vrch Peklo. Název je 
prý od chalupníka zvaného Pekelník, který zde postavil stavení v r. 1649, 
ale podle ústní legendy tu prý někde na kopci byla díra rovnou do pekla. 
Snad to bylo na místě, kde stojí kaple nad Petrovým Dvorem. Kameny ji 
obklopující prý vyzařují silnou energii.Na Petrově Dvoře zase kdysi strašil 
duch bývalého direktora Šebeleho.

kostka, Malostranské povídky, Synové a dcery Jakuba Skláře, Čtveráci, 
Hříchy pro pátera Noxe, Hospoda, Mapa zámořských objevů, Kosmas a 
Božetěcha, Velký vůz.
S Českou televizí spolupracuje Jan Novák i nadále, i když už není jejím 
stálým zaměstnancem, a každou chvíli můžeme jeho jméno číst na te-
levizní obrazovce.
Pro Art centrum a další firmy natočil asi dvacet audiovizí, např.: Franz 
Kafka, Jan Hus – Kostnice, Památník Terezín, Hieronymus Bosch – Teater 
Berlín, Univerzita v Oděse, Historie Vietnamu.
Jan Novák je ženatý, jeho manželka Anna Nováková (1947), roz. Nusková, 
byla lektorkou na Filmové a televizní fakultě Akademie múzických  umění. 
Novákovi mají tři děti: Roberta (1969) – nyní už také kameramana, 
Markétu (1972) a Janu (1977). Jan Novák bydlí v Praze, ale často rád 
přijíždí do Netolic, kde má domek. Navštěvuje obvykle svého bratrance 

V roce 2011 si připomínáme v rámci tzv. Rožmberského roku výročí 400 
let od úmrtí Petra Voka, posledního Rožmberka. Historie Netolic a celého 
regionu je s rodem Rožmberků úzce spjata. Díky jejich působení tu bu-
doucím generacím zůstalo vzácné dědictví v podobě řady historických a 
přírodních památek, jako je například národní kulturní památka zámek 
Kratochvíle, ale i unikátně zachovaná renesanční krajina tzv. Netolické 
obory. Přijměte proto pozvánku na další z našich poznávacích cyklo-
turistických výletů Kolem kolem Netolic určených pro celou rodinu. 
Tentokráte do doby renesance, krajinou „Netolické obory za pověstmi a 
rožmberskými památkami“.
Startujeme 6. srpna v 9.00 hodin od muzea. Tato trasa je velmi krátká, asi 
20 km, vhodná i pro rodiny s malými dětmi. Proto vřele doporučujeme 
spojit výlet s prohlídkou zámku Kratochvíle, kde byla v roce 2011 do-
končena náročná rekonstrukce interiérů, kterou se zámek vrací do úžasné 
renesanční podoby za éry posledních Rožmberků. Účastníci akce budou 
mít vstupné za poloviční cenu a obdrží  informační leták s mapkou. Cestou 
je pro děti k vidění řada dalších zajímavostí, jako stáda koní v Žitné, v Hr-
bově, množství různých zvířátek v „mini zoo“ nedaleko Hrbovské bašty 
nebo možnost koupání v několika rybnících.Odpoledne je pak na náměstí 
Posezení pod lípou s pohádkou, muzikou a občerstvením.
K historii rožmberské obory vydalo město Netolice před několika lety 
informační leták, který je k dispozici v informačním středisku nebo na 
internetových stránkách města, tak jen stručně. Oplocenou oboru pro 
zvěř, v té době největší v Čechách, začal kolem svého zámečku Leptáče 
budovat u nás nechvalně známý rožmberský regent Jakub Krčín z Jelčan. 
Při její realizaci zaniklo několik drobných poddanských vesnic. Obvod obo-
ry činil asi 22 km a výměru měla cca 3.000 ha. Vladař Vilém z Rožm-
berka, starší bratr Petra Voka, vyměnil s Krčínem Leptáč za Sedlčany a  
místo ní začal stavět lovecký zámek Kratochvíle. Rožmberkové zde chovali 
množství různé zvěře jako první v jižních Čechách, například  daňky, 
bažanty, ale i velbloudy, buvola a údajně i slona. Dnes tvoří obora uni-
kátní krajinný celek s promyšleně budovanou mozaikou lesů, luk, alejí a 
rybníků. V současné době připravuje Národní památkový ústav vyhlášení 
Netolické obory chráněnou krajinnou památkovou zónou.
Vydejme se ale na cestu do obory po stopách pověstí. Krčín tu nechal 
vybudovat i umělou stoku „Krčínku“, asi 7 km dlouhou, která je ukázkou 
mistrovské měřičské práce v této zvlněné krajině. To byl podle poddaných 
i důkaz o spojení Krčína s ďáblem, protože kudy prý běhal jeho strakatý 
pes, tudy nechal kopat stoky. Kvůli její stavbě měl Krčín přímo nepřá-
telské vztahy s netolickými radními, kteří ho dokonce chtěli nechat zabít. 

Kameraman Jan Novák (1937) se svým desetiletým 
synem Robertem, nyní už také kameramanem.

Jak je vidět, všichni tři kameramani nezapřou své kořeny. Rádi se vracejí do míst, kde prožili své dětství a mládí 
a kde v působivém prostředí jihočeské krajiny stále nacházejí inspiraci pro svou práci.

Josef Dudek – kronikář města

Prázdninová příloha 
Kolem kolem Netolic 

„Netolickou oborou za pověstmi 
a rožmberskými památkami“
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Petra Voka. Ten si Kratochvíli velmi oblíbil a trávil zde velkou část svého 
času,“ prozradil kastelán zámku Vojtěch Troup. Oproti loňskému roku 
návštěvníci navíc uvidí dvě nově zrestaurované místnosti - renesanční 
lázeň a přípravnu pokrmů. „Jsou to takové bonbónky, které dotvářejí 
celou expozici a ukazují každodennost renesančního člověka,“ prozradila 
Zuzana Vaverková z oddělení restaurování českobudějovického pracoviště 
NPÚ.

Na druhé straně najdeme ve vile i místnosti, které sloužily k okázalé 
reprezentaci. Pořádaly se zde velkolepé společenské akce většinou 
zakončené oblíbenými hony v přilehlé oboře. „Kratochvíle byla unikátním 
architektonických počinem,vždyť Vilém z Rožmberka přenesl na jih Čech 
kus Itálie,“ dodává Zuzana Vaverková.

Kromě podkroví nebyla vila nikdy kompletně přebudována, bylo tedy 
možné evokovat čistě renesanční vilu včetně původních dispozic. 
Obtížnější bylo naplnit ji mobiliářem, žádný se zde totiž nedochoval. 
„Vycházeli jsme z několika rožmberských inventářů, z jedné třetiny se 
podařilo na Kratochvíli dojednat dlouhodobé zápůjčky z Národního, 
Uměleckoprůmyslového a Jihočeského muzea, další třetina jsou velmi 
kvalitní repliky historických originálů,“ shrnuje Zuzana Vaverková. Část 
pochází také z depozitářů či památkových objektů NPÚ, pár kusů mobi-
liáře bylo nakoupeno v aukcích, jako např. renesanční křeslo do pra-
covny komorníka Haagena.

Ve Zlatém sále zdobeném velkoryse pojatou štukovou výzdobou se 
pořádaly okázalé hostiny, které měly hosta nejen zasytit, ale také ohro-
mit - bohatstvím, vkusem majitele, jeho mocí a společenským posta-
vením. Právě zdejší rekonstrukce renesančního bufetu je naprosto ojedi-
nělá, působí, jako by si hosté od tabule jen někam odběhli. „Originály 
není možné takto prezentovat, u replik jsme si to ale mohli dovolit. Jsem 
opravdu vděčná, že se podařilo z Uměleckoprůmyslového a Jihočeského 
muzea zapůjčit repliky renesančního stolního nádobí, které je tvarově 
naprosto unikátní,“ řekla Zuzana Vaverková.
Projekt Renesance renesance stavební obnovou nekončí, naopak dostává 
nový rozměr. „Kratochvíle ožívá rozmanitými kulturními akcemi, které se 
vracejí k jejímu původnímu využití. Vždyť právě k odpočinku a rado-
vánkám Kratochvíle v dobách posledních Rožmberků sloužila“, doplnil 
Vojtěch Troup. Na srpen chystají na Kratochvíli ukázku renesančních 
slavností, tzv. iluminací.
                                    Více informací na www.zamek-kratochvile.eu, zdroj: NPÚ 

Pozvánky na řadu dalších kulturních akcí 

Léto 2011 v regionu Blanský les – Netolicko

najdete na www.blanet.cz  

K dubu na rozcestí pod Peklem k Švarcenberku, kde se prý zastavil   
s husitským vojskem Jan Žižka, se váže ještě jedna pověst a to přímo 
ďábelská, kterou nám zanechal asi před sto lety žitenský kronikář podle 
vypravování dědouška Vavřince Turka z čp. 11.

Bylo to ještě v dobách tuhé roboty, kdy nesměly být na vesnicích 

hostince, výčepy piva nebo kořalky. To bylo výsadou vrchnosti. Ani ve 
městě neměli poddaní navštěvovat hostince, protože to pivo bylo měšťan-
ské, právovarečné a poddaní směli pít jen pivo panské. Zrovna tak služba 
v panském dvoře byla pro poddaného určitou výsadou. Panská chasa byla 
něco víc než selská chasa. Jeden syn Babůrků ze Žitného sloužil ve dvoře 
„Švarcemberk“. Jednou v noci se prý vracel od muziky z hospody „Na 
pekle“, byla to jediná hospoda v okolí. Byl podnapilý a zpíval si písničku: 
„Ďábel šel do pekla, čert ho tam nes, praštil s ním do bláta, jen si tu lež.“ 
Bylo to právě u zmíněného dubu. Najednou, jako by přivolal svým zpěvem 
toho zlého, z dubu vylétl čert, milého rozjařeného mládence chytil a vznesl 
se s ním nad lesy a ještě ho škodolibě upozorňoval, aby zvodil nohy, že je 
pod ním strniště. A tak ho unášel až někam k Volarům a odnesl by ho 
zcela jistě až někam do pekla, kdyby pod nimi někde ve vsi nebyl 
zakokrhal kohout. Síla a moc tím čerta opustila a musel mládence pustit. 
Spadl přímo na hráz kteréhosi rybníka. Snad to byl Křišťanovický rybník, 
jediný, který leží tím směrem až u Volar. Teprve za několik dní se vrátil 
domů, byl prý pomatený a pásal potom husy. Kronikářův dědoušek ho prý 
znal. Že by kopec Peklo byl opravdu sídlem pekelníků nebo bránou do 
pekla, kudy se prý dostávají čerti na zem, jak vypravovali staří lidé?
                                                                                                              Oldřich Petrášek

Kratochvíle se vrátila 
do časů posledních Rožmberků
Zámek Kratochvíle se v roce 2011 vrátil do podoby, kterou měl za posled-
ních Rožmberků - Viléma a Petra Voka. Právě dnes je slavnostně dovr-
šena stavební obnova vily i celého areálu, která probíhala v rámci 
projektu Renesance renesance. Od 21. června se návštěvníci mohou projít 
již kompletně zrestaurovanou prohlídkovou trasou zámku.

Projekt s názvem Renesance renesance vznikl před 5 lety a každým rokem 
přinesl návštěvníkům něco nového. Od roku 2002 se již pracovalo na 
obnovách fasád, od roku 2006 přišla na řadu stavební obnova vily, která 
zahrnovala také restaurování mobiliáře a vybavení nových prostor. Tři sta 
let vypuštěný vodní příkop před několika lety opět ožil. Během obnovy 
získala Kratochvíle i nové a důstojnější zázemí pro návštěvníky a také 
nové toalety. Celkové náklady dosáhly 45 mil. korun, z toho téměř 12 
miliónů bylo čerpáno z Programu záchrany architektonického dědictví 
financovaného ze zdrojů Ministerstva kultury ČR.

„Tento rok je pro dokončení renesanční obnovy vily skutečně symbolický, 
společně s ním oslavíme výročí 400 let od úmrtí posledního Rožmberka 
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Stanislav Soroka, ředitel společnosti 
Koh-i-noor Grafit říká:
„Naše produkce se netýká jen tužkárenství.“
Grafit se v Netolicích na Prachaticku zpracovává už 
od roku 1946, kdy zde vznikl závod spadající pod 
tehdejší Rudné doly Příbram. V roce 1993 byl vy-
členěn do samostatné akciové společnosti Grafit 
Netolice, kterou v roce 2002 koupil Koh-i-noor  
Holding. Tím se i její obchodní název změnil na 
Koh-i-noor Grafit, který zpracovává grafitové suro-
viny, vyrábí mikromleté grafity a exotermické krycí 
prášky. Jeho ředitele, Ing. Stanislava Soroky, jsme 
se zeptali.

Jaké místo má Koh-i-noor Grafit 
v holdingu Koh-i-noor?
Řekl bych, že významné. To plyne z toho, že jsme 
hlavním dodavatelem grafitu na výrobu tužek ve 
společnosti Koh-i-noor Hardtmuth. 

S kým nejvíc spolupracujete? 
Jaká ta spolupráce je?
Hlavně se závodem Tuhárna, kterému dodáváme 
mikromletý grafit na výrobu tužek. Spolupráce je to 
velmi dobrá, v současné době třeba využívá závod 
Tuhárna naše volné prostory i k uskladnění zásob 
jílu a kaolínu. Po dohodě využívá také laserový ana-
lyzátor k měření zrnitosti práškových materiálů. 
Kromě suroviny dodáváme Koh-i-nooru Hardtmuth 
také hotový výrobek - lahvičky plněné grafitem.

Kdo jsou vaši další zákazníci?
Jaký podíl tvoří ti v tuzemsku a v zahraničí?
Zhruba 60 procent produkce exportujeme hlavně do 
Německa, Itálie a Polska. Náš grafit se využívá 
hlavně v hutnictví, v ocelárnách a slévárnách železa 
i neželezných kovů na formovací směsi, nátěry, tme-
ly, dusací hmoty, zásypy a prášky. Slouží ale i k vý-
robě žáruvzdorných materiálů, jako jsou grafitové 
kelímky, grafitové zátky, staviva, uplatňuje se 
rovněž v elektrotechnice a při výrobě maziv a nátě-
rů. Ta škála je široká a netýká se zdaleka jen tuž-
kárenství. 

Jaký grafit se v Netolicích zpracovává?
Především přírodní krystalický grafit, který dovážíme 
hlavně z Číny a Norska. V současné době připra-
vujeme i odzkoušení grafitů z Ruska, Ukrajiny, Korey 
a Švédska. Během letošního druhého pololetí 
chystáme rozšířit sortiment o amorfní grafity.

Co se ve firmě v posledních letech změnilo?
Pokud jde o investice, tak v posledních letech mířily 
především do mikromletí grafitu, tedy do tryskového 
mlýna, kompresoru, laserového analyzátoru a do 
modernizace vzduchového hospodářství. Po zavede-
ní nového informačního systému převzaly podstat-
nou část administrativy, hlavně účetnictví a perso-
nalistiky, příslušné útvary Koh-i-nooru Hardtmuth. 
Tím se snížil i počet našich zaměstnanců. 

Jaká je tedy podle vás budoucnost 
firmy Koh-i-noor Grafit?
O její perspektivě nepochybuji. Vycházím z toho, že 
dokážeme zhodnotit i méně kvalitní grafitové suro-
viny na žádané komerční druhy. A to je při sou-
časném vývoji cen a objemu spotřeby opravdu silný 
předpoklad k dalšímu růstu a prosperitě. 

Článek s laskavým svolením Ing. S. Soroky doslovně 
převzat z Informačního zpravodaje KOH-I-NOOR HOLDING

Z druhé strany je to jiné 
Jedna z milých povinností spolku divadelních ochotníků Tyl Netolice je zahájení léta v pří-
jemné atmosféře na zámku Kratochvíle svým divadelním létem. Letošní rok se nese v duchu 
dvacítky. Již dávno „divadelní léto“ dospělo, a proto letos herci pro své obecenstvo nepři-
pravili pohádku, ale hru od Jana Bora – Zuzana Vojířová. 
Vzhledem k tomu, že jsem hru viděl v roce 2001, kdy spolek reprízoval Borovu Vojířovou      
v divadelním létě již podruhé, šel jsem na zámek s velkým očekáváním a těšil jsem se na 
porovnání letošního a předešlého výkonu. Na hodinách věže kratochvílské odbíjela devátá 
hodina a rozezněla se krásná hudba, kterou pro divadelní představení složil a nahrál pan 
Churáček. Musím přiznat, že jako člen a několikasezónní herec souboru jsem během prvních 
hereckých replik ani nedýchal. Sám si ještě vzpomínám, jak těžký je boj s trémou, a i když 
jsem nad ní vždy vyhrál, první vstupy na jeviště pro mě byly nejhorší. Mile mě potěšilo, že 
tréma (jako jedna z hereckých kolegyň) se snad ani nedostavila a nebo se uměla pěkně 
ukrýt. 
Během několika málo minut mě divadelní přátelé a kolegové vtáhli  do děje. Režírování Ivety 
ve spolupráci s Mírou bylo opravdu skvělé a herci pod hereckou taktovkou těchto dvou 
„rejžů“ předvedli něco nepopsatelného. Já jsem v jednu chvíli i uvěřil tomu, že Vláďa 
Borovka a Peťa Novák jsou Petrem Vokem, posledním rožmberským panovníkem. Když 
nastoupila na jeviště ostřílená herečka Iveta, která ztvárnila Kateřinu z Ludanic, mrazilo mě 
v zádech a vše, co sehrála jsem jí uvěřil. Ostatní herci ukázali, co všechno umí a dokážou a 
svým výkonem donutili možná dvě stovky diváků k několika opakovaným aplausům.
Po skončení výborně sehraného příběhu jsem odcházel s obrovským pocitem příjemně 
stráveného večera. Představení před léty se nedá s letošní upravenou hrou srovnávat. 
Každé bylo pod vedením někoho jiného a sehráno z jiného divadelního úhlu. Výkony herců 
byly letos i tenkrát skvělé.  Obě představení byla pro mě velikým zážitkem, před léty 
poučným v době, kdy jsem byl školou povinný, a v dospělosti zajímavým a příjemným. 
Jako kolega, herec a „přísný kritik“ nemám nic, co bych vytkl… Snad jen, že  z druhé 
strany je to jiné. Rád bych poděkoval za práci, kterou jste odvedli, za výkony, které jste 
ukázali, a především za vtáhnutí do děje i mě. Diváka!
Přeji nám, aby se všechna představení vyvedla, abychom měli spoustu spokojených diváků 
a abychom jim měli stále co nabízet. Divadelnímu létu přeji hodně štěstí a aby se mu         
v dospělosti  splnilo vše, co si přeje. TFUJ, TFUJ, TFUJ.                    Martin Staněk, člen spolku 

Dětský den Na Bahnech
Dne 18.6.2011 se opět uskutečnil na Bahnech dětský den. Musím konstatovat, že účast 
dětí byla opravdu velká i přes nepřízeň počasí. Lilo jako z konve. Počasí letos nedovolilo 
uspořádat tolik žádanou stezku odvahy, ale i tak se snad dětem líbilo, mohly si chvilku 
zasoutěžit a pak v lijáku pod stanem nedočkavě svíraly v rukách  lístky do tomboly a 
očekávaly, zda letos  konečně vyhrají vytoužené morče, čehož se mnozí rodiče báli.
Jako každý rok i letos touto cestou chci poděkovat všem, kteří nám pomohli uspořádat  
tuto akci. Bez Vás by to opravdu nešlo.
Děkuji firmě OTHERM, p. Bukačovi a p. Vozábalovi, p. Bendové, firmě RENO za finanční 
výpomoc. Dále chci poděkovat Hotelu Rychta, manželům Dudáčkovým, za poukázky na 
večeři, stavební firmě Stabe a Mügl, pí Staňkové a Markétě Stránské za věcné dary,  paní 
kadeřnici Vaníčkové za nádherné účesy, kresby na tělo a poukázky na kadeřnické služby, 
paní Mestlové za úpravu nehtíků malým účastníkům, Lucce Mestlové za malování na obličej 
a krásnou hru na kytaru, kadeřnici Zdeňce Hořejší a manikérce Libuši Pokorné za poukázky 
do tomboly na své služby ve Václavské ulici, za křupavé preclíky firmě Kuliš a Jerie, Dáše a 
Šárce Piskáčkovým, Jardovi Petrášků za pomoc při organizaci a Bahňákům, Vénovi Petrášků 
za to, že přišel a vydržel, rodině Křenků, Plojharů za zapůjčení stanů, které nám velmi 
pomohly, rodině Regazonni, pí Huckové a Hlouškové za sladkosti, Domečku dětí a mládeže, 
rodině Trněných za zapůjčení soutěžních pomůcek a v neposlední řadě netolickým dobro-
volným hasičům. Snad jsem na nikoho nezapomněla. Chci poděkovat i Martině Martanové, 
která pomáhala při organizaci, ale nemohla se zúčastnit, jelikož nám díky Martině a Petrovi 
přibyl další bahňáček Danielka. Vítáme Tě mezi námi. 
A i Vám, děti,  děkuji, že jste přišly a vytouženou pěnu, na kterou se vždy těšíte, máme pro 
Vás schovanou na příští rok. Tak určitě přijďte. Snad nám počasí tentokrát bude přát.
                                                                                                                                           Bahňáci

Obsazení zleva: Kateřina Kosmatová, Petr Novák, Vladislav Borovka, Zuzana Leherová, Iveta Uhlíková. 
Foto M. Staněk
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Světový den dárců krve
neopomíjíme ani na Netolicku
14. červen je Světovým dnem dárců krve a připo-
mínáme si všechny jedince, jejichž zásluhou bývá 
často zachráněno to nejcennější – lidské životy. 
Na celém světě je dnes 92 milionů dárců krve a 
jejích složek. Vyhlášení tohoto dne dnem světovým 
bylo iniciováno Světovou zdravotní organizací 
(WHO), Mezinárodní federací Červeného kříže a 
Červeného půlměsíce a Mezinárodní společností 
transfuzního lékařství. 
Připomenutí si dárců krve a jejích složek a bezplat-
ného dárcovství je stále aktuální nejen proto, že tak 
vzdáváme poctu lidem, kteří nezištně zachraňují 
druhé, ale i proto, že v ČR nedosahuje počet dár-
ců početního stavu doporučeného WHO. V sou-
časnosti je v nemocničních transfúzních zařízeních 
evidováno 300 tisíc dárců krve a jejích složek (asi 
o 7 tisíc více než před rokem), k doporučenému 
počtu však stále „chybí“ cca 100 tisíc dárců. Připo-
jit se k myšlence darování krve může každý zdravý 
občan. 
V naší zemi přišel s myšlenkou bezpříspěvkového 
dárcovství krve a jejích složek (BDK) Českoslo-
venský červený kříž r. 1960. I dnes patří BDK         
k hlavním programovým činnostem Oblastního 
spolku Českého červeného kříže Prachatice, 
který za podpory Jihočeského kraje spolupracuje    
s transfuzním oddělením Nemocnice České Budě-
jovice a.s. při propagaci bezplatného dárcovství a 
provádí oceňování dárců krve (známy jsou Medaile 
prof. Jana Janského udělované za 10, 20 a 40 
bezpříspěvkových odběrů a Zlaté kříže udělované za 
80, 120 a 160 bezpříspěvkových odběrů). 
Dárcovství krve na Prachaticku a Netolicku 
zajišťuje OS Českého červeného kříže Prachatice 
pomocí svozových autobusů. Ty jsou určeny pro 
dárce, kteří byli pozváni k odběru pozvánkou            
z transfuzního oddělení Nemocnice ČB. Vzhledem   
k nerovnoměrnému zastoupení krevních skupin        
u dárců a nerovnoměrné spotřebě transfuzních 
přípravků při léčbě se Nemocnice ČB pokouší od-
běry regulovat. Pokud mají dárci zájem přijít k od-
běru bez pozvání, doporučuje se předem se infor-
movat o aktuální potřebě odběru na webových 
stránkách Nemocnice ČB www.nemcb.cz /dárci 
krve a kostní dřeně/ aktuální potřeba odběrů. Toto 
však NEPLATÍ PRO PRVODÁRCE.
V první polovině roku jsme zajistili celkem 12 svo-
zových autobusů z různých míst okresu Prachatice 
(Prachatice, Vlachovo Březí a Husinec, Vimperk a 
Čkyně, Volary a Lenora, Lhenice a Netolice). Cel-
kem darovalo krev 325 dárců, to znamená přibližně 
146 litrů krve, která zachraňuje životy zraněných a 
vážně nemocných lidí. 
Lidé, kteří mají zájem se stát dárci krve, mohou 
využít svozový autobus – nejbližší termín svozu je 
18.10. v 7:015 z Mírového náměstí, se zastávkou    
v 7:00 ve Lhenicích (náměstí).

Klub dárců krve je otevřen všem zájemcům
Klub dárců krve při Oblastním spolku Českého 
červeného kříže Prachatice sdružuje všechny, kdo 
mají zájem o myšlenku bezpříspěvkového dárcovství 
krve (BDK). Schůzky věnují členové klubu pro-
blematice BDK, propagaci dárcovství a organizaci 
charitativních akcí ve prospěch dárců krve. Členem 
klubu se může stát každý, kdo by aspoň malou 
pomocí rád přispěl svým bližním; bližší informace 
rádi poskytneme na 
e-mailu prachatice@cervenykriz.eu, 
tel. čísle 724 367 840 nebo osobně v sídle OS ČČK 
PT (Nemocniční 204, PT, každou středu v 8-16h).
                                              Český červený kříž Prachatice

Přehled akcí na srpen a září v areálu kempu Podroužek
14. 8. 2011 proběhne 5. ročník TRIATLONu na Podroužku 
- pořádá TRISK České Budějovice - k této akci byla vydaná výroční turistická známka

19. 8. - 21. 8. - 6. ročník VW Golf meeting Podroužek

9. - 11. 9.  - Mistrovství ČR - žáků Lo - 44 lodní modeláři
                                                                                                                              zpracovala Mužíková Dana

PŘEDPRODEJ VSTUPENEK
v muzeu – infocentru Netolice si je možno zakoupit vstupenky 
na Mezinárodní exteriérový projekt Divadla Continuo 
Jezero GRUS GRUS, 
který se bude konat 18.8. - 23.8. 2011 od 20.30 hodin  
- rybník Otrhanec v Malovicích
Ceny vstupenek:
v předprodeji: děti 90 Kč, studenti 180 Kč, dospělí 290 Kč, rodina 560 Kč,
na místě: děti, studenti 210 Kč, dospělí 310 Kč, rodina 620 Kč
(Dětská vstupenka do 14 let , rodinná: 2 dospělí a 2 děti do 14 let)

Muzeum JUDr. O. Kudrny v Netolicích a autorka 
si Vás dovolují pozvat na vernisáž
v sobotu 30.7.2011 v 17 hodin

Úvodní slovo PhDr. Jaroslav Šedivý
Výstava potrvá do 30.8.2011 a bude otevřena od úterý do neděle 
9 – 12 a 13 – 16 hodin. 
V pondělí zavřeno.             
www.muzeum.netolice.cz

BOŽENA JERIEOVÁ

Muzeum JUDr. O. Kudrny v Netolicích 
Vás srdečně zve na 

výstavu Fotbalového oddílu Netolice,
která se uskuteční od 6.8. 2011 do 4.9. 2011 v salonku muzea.

Duše v míči
Fotbal se zrodil na počátku devatenáctého století na školách v Anglii. V roce 1857 vznikl 
první klub na světě, Sheffield Club. Pravidla se měnila na základě zkušeností získaných při 
hře. Rok 1873 přinesl pravidlo o rohových kopech. S píšťalkou běhají rozhodčí od roku  
1887, předtím běhávali dlouho bez píšťalky.
Chcete vědět, jaký měl krásný sen Josef Čapek? František Němec psal o krásném Čapkově 
snu: „Večer Josef ulehá a líbezný žižkovský kraj plácků a hřišť mluví k němu čarovnými 
zvuky. Zasvištěla šajtle, měkce pleskla placírka, burácí bodlo. A v sladkém oparu snu vidí ji 
Josef žít, vidí žít duši  v míči. A hle, zdá se mu, jak stojí v centru a jak teď přeběhl na 
spojku a teď zase přeběhl středem a míče se k němu slétávají a promlouvají k němu: 
„Pane, jen poruč. Stop, přihrej, šutej – stop a my se zastavíme, šutej a my poletíme, jen 
poruč, pane!“ A v tom sladkém snu Josef přihrává, šutuje a říká si: „Já jsem šajtle, 
placírka i bodlo. Ta duše v míči, to jsem já!“
O fotbale si nemusíte nechat jen zdát, ale můžete se přijít podívat na výstavu našeho 
netolického fotbalového oddílu.                                       Z knihy Josef Pondělík, STOLETÍ FOTBALU

Zváni jste do muzea nejen na uvedené výstavy, ale i na prohlídku celé expozice, kde 
můžete zhlédnout nainstalovanou výstavu „Věci první a poslední“. 
Čeká na Vás i výstava „Ve stopách rožmberských rybníkářů“, která je věnovaná 
rybníkářství, rožmberským rybníkářům, našemu rodákovi Štěpánku Netolickému, 
Jakubu Krčínovi a rybářským tradicím. Vyřešit si můžete rybářský vědomostní test, 
který je k dispozici v pokladně. 
                                                                         Na Vaši návštěvu se těší pracovnice muzea

OBRAZY PRO RADOSTOBRAZY PRO RADOST
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12.8.2011

a Posezení pod lípou

Letní archeologická škola 
na hradišti 

sv. Ján v Netolicích,
bude probíhat 

do pátku 29.7. 2011

V průběhu Letní archeologické školy 
bude možno vidět archeology 

při práci 
a ve středu 27.7. i oděné 

do kostýmů.

PŘEDNÁŠKY: 
konají se vždy od 18 hodin 

v salonku netolického muzea
 

26.7. Jaromír Beneš, 
Emanuel Žďárský

„Projekt studia lidské genetiky 
u starousedlíků v Netolicích 

- identity lidí, průběžné výsledky“ 

27.7. PhDr. Jan Frolík, CSc.  
„Pohřbívání na Pražském hradě“

KOSTÝMOVÝ DEN:
27.7. 8.00 - 17.00 hodin možno vidět 
okostýmované archeology při práci na 

hradišti Ján – Archeopark Netolice



-12-

Z naší nabídky:

Pronájem romantického obchůdku v Netolicích – na náměstí
2Nebytový prostor o velikosti cca 50 m  vhodný pro obchod, 

kancelář a jiné. K prostoru patří  i menší výloha s kovovou roletou. 
Sociální zařízení, teplá voda, topení, el. 220/380 V, 

příprava na telefonní linku a PCO. 
Cena pronájmu: dohodou

Prodej zahrádky s chatkou v Netolicích
2Zahrádka o velikosti 230 m  s dřevěnou chatkou (4 x 6 m). 

Pod zahrádkou teče malý potůček – lze využít na zalévání zahrádky. 
Příjezd až k zahrádce.

Cena: 179.000,- při rychlém jednání možná sleva

Pronájem nebytových prostorů v Prachaticích – na náměstí
Nebytové prostory různých ploch – vhodné pro kanceláře, 

sídla firem či obchodní účely. 
Další prostor – stylová vinárna a restaurace.

Prostory jsou dostatečně veliké – lze pronajmout i více nájemcům.
Bezbariérový přístup, výtah. 

Prodej zahrádky v Netolicích
2Zahrádka o výměře 402 m  v zahrádkářské kolonii. 

Ovocné stromy a keře, záhony s květinami a se zeleninou. 
Skleník, kolnička na nářadí, pergola, lavička s stůl. 

Užitková voda.
Cena: 69.000,- Kč

Rádi Vám poskytneme bližší informace. Těšíme se na Vaše zavolání.
Přejeme krásné prázdniny, klidnou dovolenou 

a jen samé příjemné zážitky.
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